
e mislukte overna-
mes van AEX-fond-
sen TNT Express 
en KPN trokken 

afgelopen jaar 
overweldigende media-

aandacht. Tegelijkertijd speelde 
zich een paar divisies lager op de 
beurs een minstens even span-
nend gevecht plaats. Het relatief 
onbekende beursfonds DPA pro-
beerde collega-beursfonds ICT op 
te kopen. 

De automatiseerder trok haar 
eigen plan met het plan om inge-
nieursbureau Brandfort in te lijven. 
Onder dat gesternte trad Jos Blejie 
aan als nieuwe topman. De onder-
handelingen met Brandfort liepen 
echter op niets uit. Hierdoor is de 
toekomst van ICT weer ongewis.

Blejie ziet het in ieder geval 
als zijn heilige taak om het bedrijf 
zelfstandig te houden. Na een paar 
jaar saneren onder Carlo d’Agnolo 
is het de hoogste tijd voor groei. 
De winstgevendheid moet nog een 
stukje omhoog, maar Blejie moet 
vooral zorgen voor meer omzet.

In 12 vragen en antwoorden 
kijkt hij terug op het gevecht met 
DPA en de overnamegesprekken 
met Brandfort en schetst hij waar 
het met ICT naartoe moet. Blejie 
heeft in ieder geval één duidelijk 
doel. Hij wil de beursonderneming 
die nu een smallcapnotering heeft, 
naar de Midkap loodsen. “Reken 
mij daar over vier jaar maar op af.”

ICT-Topman 
wIl alleen 
verder
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12 vragen aan JOs bleJie


